
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-12-12, § 2 

 
 Tid: 12 december 2006 kl 9.00 – 9.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 21 december 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund                                            Mirja Särkiniemi    

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Mirja Särkiniemi (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Ann-Marie Strömberg (-) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp), §§ 10-17 och 19-29 
Lars Bengtson (m), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s), tjänstgörande 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m), tjänstgörande 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Andreas Burghauser, 
Göran Gahm, Eva Leijon, Anette Scheibe och Annelie Åhlander samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Ylva Lageson. 

 
 § 2 



  

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 

- Framtagande av en ny miljöbilsdefinition av ordföranden Mikael Söderlund 
(m) 

- Farlig trafikmiljö för barn av vice ordföranden Mirja Särkiniemi (s) 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 
Fråga om trafiken vid Skärholmsplan 
-------------------------------------------- 
 
Vice ordföranden Mirja Särkiniemi (s) påtalade problem med trafiken vid 
Skärholmsplan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden uppdrog åt trafikkontoret att återkomma med svar på frågan vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
Fråga om genomförande av beslutade trafikförändringar i Gamla Stan 
------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Ordföranden Mikael Söderlund (m) besvarade fråga ledamoten Ann-Marie Strömberg 
(-) om genomförande av nämndens tidigare beslutade trafikförändringar i Gamla Stan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
 
 
Fråga om cirkulationstrafik vid Gullmarsplan 
------------------------------------------------------ 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade tidigare ställd fråga av 
ledamoten Björn Nyström (kd) om cirkulationstrafik vid Gullmarsplan. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret 
 



  

 
 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


